
 
 

   
 

 

Pararatsastuskomitean kokous 09/2024    AGENDA 
 
Aika: 09.12.2024 klo 19–20 
Paikka: Teams 
Läsnä: Eeva Kaartinen, pj 

Mia Honkavuori    
           Tanja Sellman- Rauhamäki 

Maritta Enqvist   
Leena Niemistö   
Marika Ylitolva  
Jonna Aaltonen poissa 

 
Salli Saarela, SRL sihteeri  poissa 
Osmo Metsälä, SRL hallituksen edustaja poissa 

   
 
Käsiteltävät asiat 
 

 
1. Kokouksen avaus 
• Puheenjohtaja kutsuu sihteeriksi itsensä  
• Puheenjohtaja avasi kokouksen klo  19.05 

 
 

2. Edellisen 8/24 pöytäkirjan hyväksyminen 
• Päätös; hyväksytään pöytäkirja 

 
 

3. Koulutusasiat 
• Pararatsastuksen avustajakoulutus vuodelle 2025. 

Päätös; Komitea ottaa työn alle heti alkuvuonna yhdessä Päivi Anttilan kanssa. 
 

4. Special Olympics- toiminta/ Maritta 

• SO mestaruudet Harjussa 20.-21.9.25  

• Paralympiakomitea kontaktoinut lajiliittoja ja kutsunut liitot ja päävalmentaja 
Sporttitaloon  12.12.2024 klo 10–12. Tilaisuus on suunnattu lajiliitoille, joiden 
lajeissa on Special Olympics -toimintaa Suomessa. 
Ohjelmassa: 
Special Olympics -kansainvälinen organisaatio tutuksi 
Special Olympics Europe Eurasian (SOEE) urheilun kehittämisen painopisteet ja 
EU-hankkeet 
Maailmankisojen urheilijapaikkaprosessit 

 
5. Vammaisjärjestöt/ Leena 

• Järjestökontaktointeja ei ole edistetty. 
 

6. Aluetoiminta, seura- ja aluekilpailut 

• Korpilahden Ratsastajat järjesti seuratason parakouluratsastusluokan, jossa oli 3 
ratsukkoa. KoRa oli myös rakentanut liikuteltavan rampin. 

• Keskusteltiin SRLn rampista. Selvitetään Sallilta missä se tällä hetkellä on. 



 
 

   
 

• Muistutetaan kilpailukutsuntarkastajaa varmistamaan mahdollisten 
seurakilpailukutsujen osalta, että on maininta “avoin sekä luokitetuille, että 
luokittamattomille” ratsastajille. 

 
 

7. Kansalliset ja kansainväliset kilpailut, ranking, kilpailuohjelmat 
• Keskustellaan rankingpisteiden kertymisestä 

➔ ” Viime vuonna tai tämän vuoden alussa(?) oli ehkä jotain puhetta, että 
pararatsastuksen rankingpistetaulukkoa tulisi muuttaa, koska saavat 
nykyisellään liian paljon pisteitä muihin lajeihin verrattuna.”  

➔ Päätös; tämän taustaa pitää selvittää- mistä kumpuaa- ennen kuin lähdetään 
muuttamaan mitään. 

 
 

8. Tuomaritoiminta ja -koulutus 
• Keskusteltiin tuomareiden skaalantarkastuksesta oikeuksien ylläpitämiseksi. 

 
 

9. Muut lajit (Askellaji, vikellys, valjakko jne.) 

• Ei uutta muista lajeista 

• WE alkamassa Tavelassa noin tammikuun puolivälissä. Marika osallistuu 
mahdollisesti. Marika voi toimia jatkossakin tiedonjakajana.  
 
 

10.  Sääntöasiat 
• Tiedossa olevat FEI muutokset. Todetaan, että muutokset ovat sen tyyppisiä, 

etteivät aiheuta muutoksia Suomen sääntöihin. 
 

11. Luokitteluasiat 

• Luokittelusäännöstö päivittyy vuonna 2025 

• Luokituksen hinnasta on noussut kentältä keskustelua; mistä kustannus koostuu? 
Tukeeko SRL.n (pararatsastuskomitea??) luokitustilaisuuksien kustannuksissa? 
--> kysytään Sallilta 

 
11. Materiaalit  

• viestintäsuunnitelma Teamsin tiedostoissa kansiossa “Komitea” 
• Esite tehty ja painettu 400 kpl. Salli selvittää lopullisen hinnan. 256,10€ 
• Esitteet Ressulla säilytyksessä 

 
13. Seuraava kokous;  

• xx.01.2025 klo 19 Teams/live? 
 
     
 
  14. Muut asiat 

Komitean kokoonpano 2025 sekä edustaja sääntövaliokunnassa 
-> 2 hakemusta kausille 2025-26; Ressu Sellman-Rauhamäki ja Riikka 
Saastamoinen.  
-> lisäksi Ressu on valmis komitean puheenjohtajaksi ja hän saa komiteasta 
kannatusta. 



 
 

   
 

-> komiteasta ei löydy tällä hetkellä henkilöä sääntövaliokuntaan. Komitean 
päätöksellä kysytään Osmo Metsälän kiinnostusta rooliin. 
 
--> Vuoden 2025 tapahtumat; Liikuntamaa ja Hevoset messut. Käsittelyyn heti 
vuoden alusta. 
 

 
15. Kokouksen päättäminen 
  

• Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20 
 


